
رئیس سازمان اداری و استخدامی 
کشور اعلام کرد؛

طراحی شغل نخبگان و میزان پرداختی به آنان 

باید از سایر کارکنان متفاوت باشد

مأموریت رئیس جمهور به مرکز بررسی های 
استراتژیک؛    

آنچه نخبگان می گویند این است که می خواهیم »اثربخش« باشیم 
و »دانشی که داریم را در اختیار کشور قرار بدهیم«
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رئیس دانشگاه علوم پزشکی آبادان خبر داد؛
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سرپرست شرکت عمران صدرا خبر داد؛

ادامه روکش آسفالت
 بلوار خلیج فارس محور شهرک 

گلستان- صدرا 

وزیر اقتصاد: 
دولت امسال برنامه ای برای افزایش

قیمت بنزین ندارد
ممکن است نیازمند واردات بنزین شویم

تحلیل این خبر را در صفحه2 بخوانید

رئیس اتاق بازرگانی فارس عنوان کرد؛

گردشگری سلامت  با جدیت در اتاق بازرگانی 
فارس پیگیری می کنیم
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راهکارهایی برای رفع پرداخت اشتباه 
صورتحساب تلفن ثابت

مدیر آب و خاک جهاد کشاورزی فارس: 

ذخیره 12 میلیون متر مکعب
 آب در طرح های تغذیه 

مصنوعی فارس 

امیرعبداللهیان:

در مراحل پایانی رفع 
تحریم هستیم

در ۲۴ ساعت اخیر، شمار واکسن های تزریق شده از ۱۵۴ میلیون و ۸ 
هزار دوز گذشت، در حالی که آزمایش کمتر از ۲ هزار تن دیگر مثبت 
شد تا به شمار مبتلایان »کووید-۱۹« اضافه شوند؛ مبتلایانی که بسیاری شان 
بهبود یافته و مرخص شده اند، ولی هنوز برخی شان بستری هستند و حال 

۱۱۳۳ تن از ایشان وخیم است.
تاکنون ۶۴ میلیون و ۹۷۶ هزار و ۶۵۸ دوز اول و ۵۸ میلیون و ۳۵۴ هزار 
و ۱۷۵ دوز دوم واکسن کرونا در کشورمان تزریق شده و همچنین ۳۰ 
میلیون و ۶۷۷ هزار و ۹۷۸ نفر دوز سوم و بالاتر را دریافت کرده اند؛ تزریق 
مجموعاً ۱۵۴ میلیون و ۸ هزار و ۸۱۱ دوز واکسن در ایران که ۶۵ هزار و 
۵۷۰ دوز از آن ها در شبانه روز اخیر تزریق شده است.به گزارش تابناک؛ 
بر  بهداشت،  وزارت  اطلاع رسانی  و  عمومی  روابط  مرکز  اطلاعیه  پایه  بر 
اساس معیارهای قطعی تشخیصی، هزار و ۶۹۳ بیمار جدید مبتلا به کووید 

با  شدند.  بستری  مورد   ۳۹۸ بیماران،  این  از  و  شناسایی  کشور  در   ۱۹
احتساب این افراد، مجموع آمار مبتلایان قطعی در کشورمان به ۷ میلیون 
از  تن   ۴۴ ساعت گذشته،   ۲۴ در  رسید.متأسفانه  تن   ۶۶۲ و  هزار   ۵۲۳ و 
بیماران مبتلا به کووید ۱۹ در کشور جان خود را از دست دادند و بدین 
ترتیب مجموع جان باختگان این بیماری به ۱۴۳ هزار و ۷۲۸ نفر رسید. این 
در حالی است که تا به امروز خوشبختانه ۷ میلیون و ۲۸۴ هزار و ۷۷ تن 
بیماران در وضعیت شدید  از  یافته اند.همچنین ۱۱۳۳ تن  بهبود  بیماران  از 
این بیماری قرار دارند و همچنین تاکنون ۵۳ میلیون و ۷۵۹ هزار و ۶۳۰ 
آزمایش تشخیص کووید ۱۹ در کشور انجام شده است. بر پایه آمارهای 
همین  به  و  است  درصد   ۲ در کشورمان  مرگ«  »نرخ  اخیر،  ساعت   ۲۴
تناسب، »نرخ بهبود« ۹۸ درصد. این در حالی است که میانگین نرخ مرگ 

در جهان ۱.۱ درصد است.

تأمین  اعلام کرد: در صورت  استخدامی کشور  اداری و  رئیس سازمان 
شدن اعتبار، پرداخت طبق الگوی جدید از اول شهریورماه صورت خواهد 
گرفت. البته تا زمانی که مشکل تورم در کشور وجود داشته باشد، افزایش 

حقوق ها مدت کوتاهی کمک کننده خواهند بود.
به گزارش ایسنا، میثم لطیفی معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان اداری 
اطلاعات  اساس  بر  کرد:  اظهار  خبری  نشست  در  کشور  استخدامی  و 
حدود  کشوری  کارکنان  تعداد  دستمزد،  و  حقوق  سامانه  و  پاکنا   سامانه 
۲ میلیون ۱۰۰ هزار نفر و میانگین دریافتی آنان بین ۸ تا ۹ میلیون تومان 
دولت  از  که  کسانی  همه  اطلاعات  داده اند  دستور  رئیس جمهور  است. 
دریافتی دارند را داشته باشیم و در حال تهیه سامانه ای هستیم که اطلاعات 

عمومی کارکنان دولت را در اختیار مردم قرار دهد.
در  نخبگان  از  نکردن  استفاده  را  اداری  نظام  عارضه های  از  یکی  وی 
نخبگان  ملی  بنیاد  از  رئیس جمهوری  گفت:  و  خواند  اجرایی  دستگاه های 
خواسته اند گزارشی از نخبگانی که در دستگاه های اجرایی مشغول به خدمت 
هستند، ارائه دهد. همچنین سازمان اداری و استخدامی کشور آیین نامه جذب 
نخبگان در دستگاه های اجرایی کشور را نیز ابلاغ کرده است چراکه موضوع 
نگهداشت و جبران خدمت نخبگان از جذب آنان مهم تر است. طراحی شغل 

نخبگان و میزان پرداختی به آنان باید از سایر کارکنان متفاوت باشد.
گفت:  و  داد  خبر  کارکنان  به  امتیازی  پرداخت  الگوی  پیشنهاد  از  وی 
سازمان اداری و استخدامی کشور این الگو را در لایحه بودجه سال ۱۴۰۱ 
نیز ارائه داده بود اما در مجلس دچار تغییراتی شد. نظام جبران خدمات امروز 
مبتنی بر درصد است؛ این الگو که طبق آن سالانه حقوق ها درصدی افزایش 
پیدا می کند، موجب افزایش بیشتر دریافتی کارکنانی می شود که از قبل هم 
دریافتی بیشتری داشتند. بخشی از فاصله میان دریافتی های کارکنان دولت 

از همین موضوع ناشی می شود.
لطیفی با تأکید بر لزوم عادلانه بودن پرداخت به کارکنان، خاطرنشان کرد: 
نظام  معتقدیم  اما  نیست،  برابر  پرداخت  عادلانه،  پرداخت  از  منظور  البته 
جبران خدمت باید به سمت پرداخت بر اساس شغل، ویژگی های فردی و 

بهره وری کارکنان برود.
کارکنان  احکام  پرداخت ها،  تفاوت  در  اصلی  مشکل  امروز  افزود:  وی 
به  هم  آن  که  است  رفاهیات  و  دوم  فیش  وجود  در  مشکل  بلکه  نیست، 
موجب استثنائات قانونی صورت می گیرد. ساماندهی این وضعیت منوط بر 

وجود اطلاعات پرداختی به کارکنان همه دستگاه های اجرایی است.
معاون رئیس جمهور با تأکید بر سیاست های دولت سیزدهم، تصریح کرد: 
بنای ما بر این است که در دولت سیزدهم حقوق نامتعارف نداشته باشیم 
اطلاعاتی که در سامانه حقوق و دستمزد  اساس  بر  نیز  و در حال حاضر 
سازمان اداری و استخدامی کشور وجود دارد، اگر پرداختی بیش از حدود 
قانونی صورت گیرد، سامانه به طور خودکار گزارش می کند. همچنین در 
نظر داریم با همکاری بانک مرکزی از طریق یک شناسه ۳۰ رقمی برای 
کارکنان دولت یک حساب مجازی ایجاد کنیم تا اطلاعات همه حساب های 
به هیچ  قانون  با  مغایر  پرداختی  تا  باشد  قابل دسترسی  از طریق آن  آنان 

فردی صورت نگیرد.
طرح ساماندهی کارکنان دولت ابهاماتی دارد

لطیفی از رونمایی از سامانه دولت سنج همزمان با جشنواره خبر داد و گفت: 
نتایج ارزیابی عملکرد دستگاه های اجرایی از طریق این سامانه در دسترس 
عموم قرار می گیرد چرا که معتقدیم باید ارزیابی و قضاوت را به مردم و 

نخبگان سپرد.
امیدواریم هرچه سریع تر  افزود:  استخدامی کشور  و  اداری  سازمان  رئیس 
وزارت  و  کشور  استخدامی  و  اداری  سازمان  بین  آغازشده  همکاری  با 
ارتباطات و فناوری اطلاعات، پروژه تهیه QR کد یکتا برای هر کارمند 
به سرانجام برسد تا مردم بتوانند از طریق این کد میزان رضایت خود از 
خدمت و خدمت دهنده را اعلام کنند و همچنین بتوانیم به برداشت دقیق تری 
از عملکرد کارکنان دولت و میزان رضایت مردم برسیم و در ارزیابی سال 
آینده، میزان رضایت مردمی وزن بیشتری میان شاخص های جشنواره شهید 

رجایی داشته باشد.

رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور اعلام کرد؛

طراحی شغل نخبگان و میزان پرداختی به آنان باید از سایر کارکنان متفاوت باشد

صفحه1

رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری نگهداشت نخبگان 
و مهاجرت معکوس را یکی از مأموریت های محوله به این مرکز از سوی 

رئیس جمهور اعلام کرد.
محمدصادق خیاطیان رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری 
مهاجرت  ایده  و  نخبگان  خروج  مورد  در  ایلنا  خبرنگار  با  گفت وگو  در 
معکوس در کشور توضیح داد: یکی از مأموریت هایی که رئیس جمهور به 
ما داده است، بحث حفظ و نگهداشت نخبگان و مهاجرت معکوس است؛ 
مهاجرت از آن دست مقوله هایی است که باید با نگاهی علمی آن را تحلیل 
به واسطه آماری یک موضوعی را تحلیل کنیم،  اینکه ما در مقطعی  کرد. 
از نظر متادولوژیک و علمی مخدوش است و نمی توان مسائل را این گونه 

تحلیل کرد.
او تصریح کرد: در بازه زمانی که شیوع کرونا رخ داد، آمار مهاجرت افت 
پیدا کرد و بعد از فروکش کردن کرونا، آمار مهاجرت افزایش پیدا می کند 
بخواهیم طوری  اینکه  است.  دنیا همین گونه  این موضوع در همه جای  و 
که  است  حاکم  وضعیتی  دیگری  کشور  یا  ما  کشور  در  که  کنیم  تحلیل 
موجب افزایش مهاجرت می شود، درست نیست. به عنوان مثال در مهاجرت 
به عنوان پدیده ای اجتماعی، کرونا موجب کاهش آن و رفع کرونا موجب 

افزایش آن شد.
تلقی  منفی  امری  مهاجرت  ما  کشور  در  اساساً  اینکه  بیان  با  خیاطیان 
می شود، اظهار کرد: درصورتی که واقعاً اینطور نیست و در هیچ جای دنیا 
مهاجرت مطلقاً امری منفی تلقی نمی شود. اتفاقاً کشورها برای مهاجرت به 
صورت هدفمند برنامه ریزی می کنند. حالا چرا این کار را می کنند؟ به این 
تکنولوژی  و  دانش  فلان  در  می گویند کشورمان  بررسی،  از  بعد  دلیل که 
این  در  دیگر  کشورهای  و  باشد  داشته  است  ممکن  عقب افتادگی هایی 
و  می کنند  هدفمند  را  مهاجرت  پس  داشته اند  شاید  پیشرفت هایی  موضوع 
با انتخاب نخبگان و هدایت آن ها برای یادگیری و آموزش به کشورشان 
انتقال پیدا  نیاز به کشور مبدأ  کمک می کنند تا دانش و تکنولوژی مورد 

کند.

او افزود:  پس کشورها برای امر مهاجرت برنامه ریزی دارند و امری مطلقاً 
فکری  برایش  باید  و  است  منفی  امری  ما  مردم  باور  در  اما  نیست،  منفی 
مهاجرت  موضوع  به  باید  علمی کشور  مختلف  بخش های  و  رسانه ها  کرد. 
در اذهان مردم طوری بپردازند که بدانیم صرفاً موضوعی منفی نیست و اگر 
می تواند کمک  اتفاقاً  بگیرد،  داریم هدفمند صورت  بسترهایی که خلأ  در 
کننده هم باشد. رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری ضمن 
تأکید بر دستور رئیس جمهور در مورد پرداختن به موضوع مهاجرت ادامه 
داد: ما جلسات و نشست های مختلفی داشته ایم و به بسته حمایتی از نخبگان 
بحث  که  کنید  توجه  کنیم.  تقویت  را  آن ها  اثربخشی  بتوانیم  تا  رسیده ایم 
پیرامون نخبگان لزوماً دارای جنبه های اقتصادی نیست و این بحث مهم برای 

آنها مطرح است که چگونه می توانند اثربخش باشند.
وی افزود: وقتی در مورد نخبگان صحبت می کنیم، تصور می شود حقوقشان 
کم است، در معیشت مشکل دارند و… البته که این مسائل هم هست و منکر 
آن نمی شویم، اما آنچه نخبگان می گویند این است که می خواهیم اثربخش 
باشیم و دانشی که داریم را در اختیار کشور قرار بدهیم. در بسته حمایتی 
مشخصاً روی این موضوع تمرکز کرده ایم و مورد تأکید رئیس جمهور است 

و انشاالله اخبار خوبی در این زمینه به زودی به همه خواهد رسید. 

مأموریت رئیس جمهور به مرکز بررسی های استراتژیک؛    

آنچه نخبگان می گویند این است که می خواهیم »اثربخش« باشیم 

و »دانشی که داریم را در اختیار کشور قرار بدهیم«
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تورج نصر و تجربه بازی در سریال 

»سلمان فارسی«

داوود میرباقری بداخلاق 
نیست، فقط حساس است
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صفحه1

همراه با تحلیل خبر

 www.tolounews.com پست الکترونیک: toloudaily@gmail.com                                            آدرس سایت:

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه بانک ها همه 
گفت:  و  کردند  استثمار  را  کشور  تجارت  و  کشاورزی  تولید،  اقتصاد، 
بانک ها در زمان رکود و رشد منفی هم به دنبال ایجاد شعبات جدید خود 

هستند.
به گزارش خبرنگار پارلمانی ایرنا، در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی 
در جریان رسیدگی به گزارش شور دوم کمیسیون اقتصادی در مورد طرح 

بانکداری جمهوری اسلامی ایران، نمایندگان ماده ۱۸ این طرح را بررسی 
کردند. روح الله ایزدخواه نماینده مردم تهران در مجلس تاکید کرد: بانک 
ها همه اقتصاد، تولید، کشاورزی و تجارت کشور را استثمار کردند و در 
زمان رکود و رشد منفی هم به دنبال ایجاد شعبات جدید خود هستند. از 
این رو نباید در خستگی به این موضوع رأی موافق دهیم همان طور که در 

خستگی با حذف ارز ترجیحی موافقت کردیم و پشیمان شدیم.

نماینده مجلس:


